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az Országgygslés EIn6ke r6szére

Helyben

Tisztelt Elm Nk Assumyl

„Milyen kapcsolatot ápolt a Med, yessy-kormány igazságügy-minisztere a bankbotrány
fószereplóleve1, Kulcsár 14ttiXüval7" címmel, a H őzszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyüjtani Medgyessy Péter minisztereink úrhoz,

Tisztelt Miniszterelraúk úri

Az Országgyüíés ülésén és arásban is több alkalommal fordultam ÖnhQz, arra keresve a
választ, hogy milyen . kapcsolatot ápoltak a Medgyessy-korm6my tagjai a bankbotrány
fiiszereplojevel. A kórdés felvetését az indokolja, hogy az Ön kormányinak egyes tagjai olyan
személlyel ápoltak máig ismeretlen tartalmú kapcsolatot aki -a rendőrség gyan(rja szerint-
több mint tíz milliárd forintot elsikkasztott, azt több cégen és bankon keresztel tisztára mosta,
majd ezt kdvet6en pedig,, kűlőnbc3ző szemvlyekhez juttatta el .

A híradások szerint ezzel a személlyel (Kulcsár Aitiiával) találkozott és tárgyalt az
igazságUM(miniszter, Báráudy Péter is . A miniszter úr ezt több mint egy évig tagadta, bár erre
vonatkozó inforrnáeiöt mór az elmült évben közölt egy heti- és t6bb napilap is. Ezen a heten
azonban kénytelen volt elismerni a találkozást, mbitAn kiderült, hogy Kulesbx Attila a
vallomásában emlitést tett erről . Ezt egy újabb hazugsággal tette. Egy napilap kérdésére a
következőképpen nyilatkozott : ,sohasern állítottam olyat, hogy nerci találkoztam az
exbrákerrel, pusztáit arról beszéltem, hogy érdemi eszmecserét nem folytattunk ."

Tisztelt Miniszterelzaák OJr!

A miniszter úr tevékenysége néhány kérdést felvet aminek lisztázása közügy, ezért tisztelettel
kérem, hogy az alábbi kérdésekre adott válaszaival segítsen tisA zz -tí ezeket .
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Y Milyen kapcsolatot tartott az Dn ig~ágügy-naanisztere Eárándy Peter, a bankbotrciny
föszereplijevel?

> Kért-e tájékoztatást (magyardwtotj a kapcsolatroi Búrándy Péter miniszter úrtól?
Kapott-+e m4gyarüzatot?

> Elfogadhatónak tartja-e, hagy ne mondjam igazat a Medg~sy kormány igazságügy-
minisztcre?

Y Lesz-e következménye ha bebizonyosodik, hogy az igazságügy miniszter neve -nondott
igazat?

Tisztelettel kérem, bogy válaszét az OrszdggyOlés ülésén kívül, - amennyibenn lehetséges
elektroa-ikes formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : grvin.dometer(ii)pariament .hu)

Budapest, 2004_ augusztus 11 .

Demeter Ervin
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